
Listy Ústeckého kraje

Připravili jsme malou rekapi-
tulaci nejdůležitějších udá-
lostí z pohledu politického
dění v Ústeckém kraji v roce
2003. Asi nejvýrazněji se
celým uplynulým rokem prolí-
ná snaha kraje vyrovnat se
s následky ničivých povodní
v létě 2003. V celkovém souč-
tu by se pak tato práce kraje
při zahlazování následků po-
vodní dala označit za úspěš-
nou.

● Finanční prostředky z Fondu
solidarity jsou již prakticky vy-
čerpány, ale podařilo se díky
jednání zástupců kraje navýšit
finanční prostředky vyčleněné
pro kraj o třináct milionů na
bezmála 520 milionů korun.
Rozhodující část finančních
prostředků byla věnována na
obnovu obecního majetku, ze-
jména na obnovu místních ko-
munikací, kanalizace, obnovu
mostů v majetku obcí.

Listopad
● Hejtman Ústeckého kraje Jiří
Šulc a finanční ředitel delega-
tury Evropské unie pan Ruud
van Enck zahájili slavnostním
výkopem stavbu přeložky silni-
ce I/7 v úseku Křimov – Hora
Sv. Šebestiána. Tato stavba,
rozpočtovaná na více než půl
miliardy korun je po budování
dálnice D8 druhou nejvýznam-
nější silniční stavbou v Ústec-
kém kraji. Její hlavní význam
obyvatelé kraje ocení až po do-
budování všech staveb na silni-
ci R7 Praha – Slaný – Průmyslo-
vá zóna Triangle – Chomutov –
hraniční přechod Hora Sv. Še-
bestiána. 
● Zastupitelé Ústeckého kraje
se intenzivně zabývali zajiště-
ním ambulantní pohotovostní
péče v příštím roce. Rozhodli,
že i když to není povinností
kraje, ten se bude i v roce
2004 na  zajištění pohotovost-
ní péče podílet. Zároveň také
dali podnět k legislativní inici-
ativě kraje, která by měla
jasně definovat, kdo je za zři-
zování pohotovostní péče
zodpovědný.
● Díky revitalizačním krokům
a zavedení krizového řízení se

Neúspěšný byl pak uplynulý
rok pro kraj z hlediska hledání
strategického investora, který
by oživil žateckou průmyslo-
vou zónu Triangle. Oba zájem-
ci, francouzský Peugeot i korej-
ská firma Hyundai, dali nako-
nec přednost jiným zemím. 

Leden
● Od prvního ledna převzal
v rámci reformy veřejné správy
Ústecký kraj mnohé z povin-
ností zaniklých okresních
úřadů. 
● Znovu se zvedla hladina
Labe, znovu se ocitly desítky
domů pod vodou. Proto rada
kraje věnovala zůstatek veřejné
sbírky konto Povodeň obci
Hřensko, která byla oběma po-
vodněmi silně poškozena.
Hřensko získalo 6 739 380
korun. 
● Lednová velká voda zasáhla
160 rodinných a 20 bytových
domů, dalších 29 rodinných
domků poškodila natolik, že
bylo nutné přistoupit k jejich
demolici. Povodeň nejčastěji
zatopila sklepy a nebytové su-
terénní prostory několika res-
taurací a obchodů, garáže, ko-
munikace. Na Děčínsku škody
dosáhly předběžně 21 milionů
korun, na Litoměřicku 25 milio-
nů korun.

Září
● Pěstounské rodiny z kraje se
sešly ve Starých Splavech
u Doks. Zúčastnilo se ho pat-
náct rodin s téměř třiceti dětmi.
● Ústecký kraj odeslal na Mi-
nisterstvo pro místní rozvoj
(MMR) poslední žádosti obcí
o peníze do povodňových
fondů obcí z rozpočtové kapi-
toly MMR. Celkem z tohoto
dotačního titulu obce pro-
střednictvím kraje požádaly
o 493 395 500 korun. Na zá-
kladě ministerstvem schvále-
ných žádostí bylo dosud vy-
placeno 353 928 000 korun.
V poslední žádosti k tomuto ti-
tulu nárokuje Ústecký kraj pro
obce více než 15 milionů
korun, na seznamu žadatelů
jsou například obce Terezín,
Ústí nad Labem, Děčín nebo
Polepy. 
● Byla zahájena ražba tunelu
Panenská na stavbě dálnice
D-8. Tunel Panenská je prvním
dálničním tunelem v České re-
publice, bude ražen nejmoder-
nější technikou a za pomoci
technologií šetrných k životní-
mu prostředí.
● Hejtman  Jiří Šulc a starosta
městského obvodu Ústí nad
Labem – město Radek Vonka
zasadili na ústeckém Lidickém
náměstí Strom Evropské unie.
Lípu přivezl při své návštěvě
v prosinci 2002 velvyslanec De-
legace Evropské komise v ČR
Ramiro Cibrian.

Říjen
● Sídlo Ústeckého kraje navští-
vily členky Evropské komise
proti rasismu a nesnášenlivosti,
orgánu Rady Evropy ve Štras-
burku, paní Gudrun Holgerse-
nová z Norska a Alenka Puhan
ze Slovinska, které doprovodil
zmocněnec vlády České repub-
liky pro lidská práva Jan Jařab. 
● Rada Ústeckého kraje vyhlá-
sila hned několik výběrových
řízení na obsazení funkcí ředi-
telů svých příspěvkových orga-
nizací.
● V sídle Ústeckého kraje pro-
běhlo úvodní jednání řídícího
výboru evropského projektu,

měry přičlenit se ke Středočes-
kému kraji. Zdůraznil, že roud-
nický region není apendixem
a připomněl jeho význam pro
celý kraj.
● Kraj odeslal zpracované pod-
klady k čerpání prostředků
z Fondu solidarity Evropské
unie. Celkem žádal o více než
825 milionů korun, které měly
být použity na odstraňování ná-
sledků srpnových povodní. Zís-
kat a rozdělit se do konce roku
podařilo 520 milionů korun. Pe-
níze byly v rozděleny mezi 43
obcí. 

Březen
● Lounské nemocnici hrozilo
zastavení dodávek tepla, a to
kvůli dluhu 183 milionů korun,
který vznikl v době, kdy byl zři-
zovatelem nemocnice stát.
Rada kraje rozhodla nemocnici
revitalizovat, odvolala stávající
vedení nemocnice, zavedla kri-
zové řízení a zahájila jednání
o oddlužení nemocnice.   
● Krajští politici ocenili 14 nej-
lepších učitelů z Ústeckého
kraje.                                          

Duben
● Byla schválena koncepce
protidrogové politiky Ústecké-
ho kraje na období 2003-2004. 
● Dar z Fondu obnovy Ústecké-
ho kraje ve výši 20 milionů
korun získal Terezín.

Květen
● Dalších 100 milionů korun
pro Terezín na odstraňování
povodňových škod se podařilo
získat z rezervy Fondu solidari-
ty Evropské unie.
● Velvyslanec lucemburského
velkoknížectví Pierr-Louis Lo-
renz  si pochvaloval využití po-
vodňového daru své země ve
Štětí a v Bohušovicích nad
Ohří. Kromě peněz poskytlo
Lucembursko v době povodní
také dodávku očkovacích vak-
cín.
● Hejtman Ústeckého kraje Jiří
Šulc se na Městském úřadě
v Dubí podepsal pod petici
proti obnovení kamionové do-
pravy přes hraniční přechod Cí-
novec občanské ligy „Obce
proti kamionům”. Veřejně tak
podpořil přání obyvatel města,
aby kamiony nadále neničily ži-
votní prostředí v tomto lázeň-

Červen
● Výprava dětí z Ústeckého
kraje uspěla na Olympiádě s Or-
bitem pro děti v Litomyšli, Svi-
tavách a Chocni. Ústecký kraj
reprezentovalo celkem 211
sportovců, získali celkem 40
medailí, což jim v konkurenci
14 krajů zajistilo druhé místo
spolu s reprezentanty Středo-
českého kraje.
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Rok 2003: Ústecký kraj se stále ještě vyrovnává s následky
povodní, velcí strategičtí investoři se mu však vyhýbají

podařilo významně snížit dluh
lounské nemocnice.
● Představitelé Ústeckého kraje
reagovali na petici, která odmí-
tá na Litoměřicku vybudování
tzv. západní komunikace
v úseku Kamýcká – Masaryko-
va. 

Prosinec
● Firma Hyundai se rozhodla
neumístit svůj nový závod do
strategické průmyslové zóny
Triangle u Žatce. Toto rozhod-
nutí bylo pro kraj velkým zkla-
máním, protože případná in-
vestice by mohla významně po-
zitivně ovlivnit jeho další roz-
voj.
● Evropská komise podpoří
projekt stavby dálnice D8
v úseku Trmice – státní hranice
se Spolkovou republikou Ně-
mecko. Po půlročním zjišťování
oprávněnosti připomínek zasla-
ných ekologickými organizace-
mi došla k názoru, že tato stav-
ba představuje důležitý mo-
ment pro dokončení dopravní
sítě zejména s návazností na
budovanou dálniční síť ve Spol-
kové republice Německo.
● Zastupitelé rozhodli o tom,
že se kraj připojí k společnému
Memorandu o dořešení závaz-
ků zdravotnických zařízení zří-
zených bývalými okresními
úřady mezi vládou České re-
publiky a Ústeckým krajem.
Jeho schválení je podmínkou,
kterou se podmiňuje uvolnění
finančních prostředků. Na zá-
kladě tohoto memoranda po-
skytla vláda kraji do konce roku
k oddlužení nemocnic celkem
224 milionů korun. Zastupitelé
také schválili rozdělení těchto
peněz mezi krajské nemocnice
a zdravotnickou záchrannou
službu.

● ● ●

V letošním roce kraj prostřed-
nictvím dotací ze svého rozpo-
čtu rozdělil více než 20 milionů
korun. Nejvíce prostředků, bez-
mála 6,5 milionu, bylo rozděle-
no v rámci programů Sport pro
všechny a Volnočasové aktivity.
Obdobné množství prostředků
kraj nasměroval i do oblasti
zdravotnictví v rámci programu
Protidrogová prevence a v rámci
Podpory zdravotnických pro-
gramů. Tři miliony korun pak
Ústecký kraj rozdělil mezi orga-
nizace v oblasti kultury. Na do-
tace pro zajištění stabilizace
a rozvoje zemědělské výroby
pak uvolnil 1,6 milionu a dva
miliony rozdělil v rámci progra-
mu prevence negativních soci-
álních jevů.

Prostřednictvím dalších do-
tačních programů pak kraj pod-
poroval také jednotlivé obce.
Nejvíce peněz bylo rozděleno
v rámci programu na záchranu
architektonického a kulturního
dědictví – 14,2 milionů. Dalších
deset milionů kraj rozdělil
v rámci programu rozvoje obcí.
Ekonomický rozvoj a rozvoj
lidských zdrojů pak kraj podpo-
řil dotacemi po čtyřech milio-
nech korun.

Samostatnou kapitolu pak
tvoří povodní postižené obce,
které získaly celkem 518 milio-
nu korun z Fondu solidarity
a 400 milionů  v rámci dotač-
ních titulů vypsaných Minister-
stvem pro místní rozvoj. V ná-
vaznosti na Fond solidarity pak
kraj uvolnil pro obce třicet mili-
onů na úhradu daně z přidané
hodnoty. 

znamné pro budoucí rozvoj
území.
● Hejtman Jiří Šulc podepsal
smlouvu o likvidaci starých
ekologických zátěží v průmy-
slové zóně Triangle v prostoru
bývalého vojenského letiště
v Žatci. Zároveň s podpisem
smlouvy bylo předáno staveniš-
tě a začaly práce na likvidaci
ekologických zátěží. 

● Konsorcium PSA - Peugeot se
rozhodlo neinvestovat v žatec-
ké zóně Triangle. Jako důvod
investor uvedl nedořešené eko-
logické zátěže a nevyhovující
dopravní infrastrukturu. Minis-
terstvo dopravy bohužel nebylo
schopno dát záruku, že do
doby otevření továrny bude sil-
nice ve čtyřpruhu hotová.

Únor
● Hejtman Ústeckého kraje Jiří
Šulc se obrátil na občany Roud-
nicka s výzvou, aby zvážili zá-

ském místě a deklaroval  vůli
k dalšímu společného postupu.
Zároveň také připomněl bez-
podmínečnou nutnost dostav-
by dálnice D8. 
● Ústecký kraj dostal první
peníze z Fondu solidarity –
368 tisíc korun na uhrazení
prvotních nákladů spojených
s odstraňováním následků loň-
ských povodní a 8,39 milionů
korun na financování obnovy
majetku obcí. Tyto finanční
prostředky byly neprodleně
rozděleny mezi jednotlivé
obce.

pu do Evropské unie maximál-
ně propustné. Kraj se postupně
během jednání dopracoval až
k vytipování 27 lokalit, kde by
mohlo být možné překročit hra-
nici osobním automobilem.
● Státní fond dopravní infra-
struktury se bude významně
podílet na dvou projektech plá-
novaných Ústeckým krajem -
z 80 % nákladů na „Eurotramu,
studii proveditelnosti” a dále na
„Diagnostice silnic II. a III. tříd
poškozených povodněmi”. Oba
projekty představitelé Ústecké-
ho kraje řadí mezi velmi vý-

zaměřeného na strategie rege-
nerace brownfields v České re-
publice. Brownfields jsou na-
příklad už zdevastované, ne-
funkční a opuštěné průmyslové
areály uvnitř měst, mající prav-
děpodobně i starou ekologic-
kou zátěž; v Ústeckém kraji se
nalézá na stovky takových lo-
kalit, které lze mezi brownfi-
elds zahrnout.

Červenec
● Ústavní soud napravil jeden
z dílčích nesmyslů, které přine-
sla druhá etapa reformy veřejné
správy – konstatoval, že stát
musí nést garanci za dluhy na
zařízeních, která od 1. ledna
2003 přešla pod samosprávy.

Srpen
● Ústecký kraj jedná o maxi-
málním počtu silničních spojení
tak, aby hranice se sousedním
Německem byly po našem vstu-
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Krajský úřad Ústeckého kraje upozorňuje občany
na změnu v provozních hodinách podatelny

v době vánočních svátků: 
Pondělí 22. 12. do 14 hod.
Úterý 23. 12. do 14 hod.
Pondělí 29. 12. do 17 hod.
Úterý 30. 12. do 14 hod.
Středa 31. 12. do 14 hod.
Pátek 2. 1.  do 14 hod.
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Milí čtenáři, téma dnešní ankety jsme zvoli-
li záměrně vzhledem k nastávajícím vánoč-
ním svátkům. Nejde ani tak o anketu, jako
spíše o vyjádření vašich pocitů k místům, kde
žijeme. To bylo ostatně i námětem anketní
otázky, kterou jsme položili v minulém vydá-
ní. Zajímalo nás, zda je podle vašeho názoru
Ústecký kraj zajímavý pro domácí a zahranič-
ní turisty. 

Z pěkné hromádky vystřižených kupónů
doprovázených vašimi postřehy opět vybírá-
me. Paní Jiřina Mrázková z Roudnice nad
Labem se domnívá, že náš region je pro turis-
ty stejně zajímavý jako ostatní kraje České re-
publiky. Zamýšlí se ale, jak dlouho mu to vy-
drží? „Přijedou turisté do Krušných hor, kde
místo lesů budou šumět větrné elektrárny,
přilákají návštěvníky zatopené uhelné lomy
a Labe plné nákladních lodí, zápachu a oleje?”
ptá se. Ing. Pavel Sekera u Chomutova píše, že
náš kraj je zajímavý pro všechny, kteří chtějí
jeho krásu vidět. Zmiňuje se o rekultivova-
ných výsypkách u Kadaně, budoucím hájem-
ství cykloturistiky, nebo o příjemném prostře-
dí Kamencového jezera a Nechranické vodní
nádrže. 

Vítězem malé losovací soutěže došlých od-
povědí se stal pan Vladimír Najman z Teplic.
Svůj tip totiž zveršoval do následujících řádků:
„Kam že se má v našem kraji těšit zahraniční
turista velice? Navíc když filharmonici mu
k tomu hrají? Jsou to přece krásné lázně Tepli-

ce.” Pan Najman je budoucím majitelem drobné-
ho dárku, samozřejmě jen pokud se o svou výhru
přihlásí na telefonním čísle 475 657 754 nebo
prostřednictvím e-mailu konecna.r@kr-ustec-
ky.cz. 

Protože nám do letošních vánočních svátků
zbývá už jen několik málo dní, jistě budete sou-
hlasit s tím, že nastává čas nejen rozdávání
dárků, ale doba rozjímání a vymýšlení srdečných
přání. A my se vás ptáme – Co byste popřáli
Ústeckému kraji do roku 2004? 

Možná vám budou inspirací slova hejtmana
Ústeckého kraje Jiřího Šulce: „Našemu kraji do
roku 2004 bych rád popřál především prosperitu,
která nám všem přinese spokojenější život.
A nejen v příštím roce.” I tentokrát budou vaše
odpovědi soutěžit o drobný věcný dárek s logem
Ústeckého kraje, pokud nám je pošlete do
7. ledna 2004 na uvedenou adresu. Využít samo-
zřejmě můžete i e-mailového spojení na adrese
konecna.r@kr-ustecky.cz

KupónKupón
Vánoční anketa:  Co byste popřáli
Ústeckému kraji do roku 2004?

Odpověď zašlete na adresu:
Krajský úřad Ústeckého kraje, oddělení ISV

Velká Hradební 3118/48
400 02  Ústí nad Labem

Vánoční anketa:  Co byste popřáli
Ústeckému kraji do roku 2004?

Krajský úřad bilancuje první rok ostrého provozu
Krajský úřad Ústeckého kraje může v těchto

dnech začít pomalu bilancovat zkušenosti, které
získal během prvního roku, kdy plnil povinnosti
zaniklých okresních úřadů. Nápor agendy, která
na něj přešla, dokázal zvládnout, aniž by plně vy-
užil tabulkové počty úředníků, které mu předepi-
sují ministerstva.

„V současné době má krajský úřad 395 za-
městnanců. Tento stav je přibližně o 25 procent
nižší, než nám určují tabulky. I když očekávám
v souvislosti se vstupem do Evropské unie nárůst

agendy, počty úředníků se v příštím roce zvýší
maximálně o dvě nebo tři procenta,” řekl ředitel

krajského úřadu Jiří Kubricht. 

Posílen by měl být například odbor životního

prostředí, který bude plnit nové úkoly, které vy-

plynou z legislativních změn. Nové pracovníky

bude pravděpodobně také potřebovat odbor regi-

onálního rozvoje, který bude zajišťovat přípravu

projektů potřebných pro čerpání peněz ze struk-

turálních fondů EU.

Miroslav Řebíček
člen Rady Ústeckého kraje

Nejhezčí dárek jsem dostal už
jako dospělý chlap – když jsem
po třech měsících vojny dostal
na Vánoce opušťák a skoro ve
dveřích se sešel s manželkou,
kterou přivezli domů z porodni-
ce s naším prvním dítětem,
synem Tomášem...

Hana Lukáčová
členka Rady

Ústeckého kraje
Největší radost a zároveň

zklamání z vánočního dárku se
u mne sešly v jednom zážitku.
Jako malá jsem si vždy hrozně
moc přála od Ježíška velkou pa-
nenku. Opravdu jsem ji dostala.
Vybavuji si, že jsem z ní měla
ohromnou radost. Bohužel ne-
měla dlouhého trvání. Byla to
panenka s porcelánovou hla-
vou a mně se ji podařilo ještě
na Štědrý večer rozbít.  

Zdeněk Lavička
náměstek hejtmana

Na Vánoce, které jsem proží-
val jako dítě, vzpomínám velmi
rád. U nás doma to byl vždy
opravdu krásný svátek.
V Duchcově jsme měli velký
byt, a proto rodiče zdobili tři
různě velké stromečky. Doká-
zali vždy připravit vše naprosto
perfektně, a tak byla pod strom-
ky například i spousta vaty jako
sníh. Tatínek pak navíc sestavil
v pokoji model železnice,
zkrátka u nás byla vždy kouzel-
ná vánoční atmosféra.  Pokud
bych měl vybrat dárek, který mi
udělal velkou radost, byla to
stavebnice Merkur. Byla to
hračka, nad kterou jsem strávil
opravdu moře času.

Pavel Tošovský
náměstek hejtmana

Kapslíková pistolka, se kte-
rou jsem i vyfotografován, to
byl můj nejhezčí vánoční dárek
a hrál jsem si s ní hodně dlou-
ho! Že by snad právě v tomhle
dárku byly kořeny mého po-
zdějšího zájmu o politickou
činnost? Dnes už nepoužívám
kapslíky, konflikty řeším ces-
tou smíru. 

Jiří Šulc
hejtman 

Ústeckého kraje
Z Ježíška jsem byl vždycky,

co moje paměť sahá, nadšený,
a to mi zůstalo dodnes. I když
teď už pod stromečkem číhám
spíš na radost mých tří dětí.
O Vánocích jsem za všech
okolností pyšný otec a spoleh-
livě mě dojme i zápal mojí
manželky, která vykouzlí tu
správnou rodinnou pohodu
a kromě všeho ostatního
upeče i perníkovou chaloup-
ku, kterou o svátcích ozdobí-
me zahradu. Ta je vlastně dár-
kem pro psa, který ji nakonec
spořádá... 

Pavel Kouda
člen Rady 

Ústeckého kraje
O Vánocích, při rozdělování

dárků, jsem nebyl nikdy zkla-
mán.Vždy jsem se totiž sešel
u stromečku s lidmi, kteří mi
byli vším. Setkali jsme se zdraví
a se sváteční náladou a z toho
jsem měl vždycky větší radost
než ze všech dárků. I když
i s těmi jsem vždy také spoko-
jen. A samozřejmě nesmím za-
pomenout ještě na jednu věc,
která mi o Vánocích dělá radost,
na papáníčko, které k Vánocům
patří. Jsem totiž žravý člověk.

Jiří Kubricht, 
ředitel krajského úřadu Ústeckého kraje

Můj asi nejsilnější zážitek z vánočního dárku byl skoro šok. Způ-
sobil jsem si ho víceméně sám. Pravidelně jsme totiž se sestrou před
Vánocemi „onemocněli”. Pomocí různých úskoků jsme se sestrou
přesvědčili naši maminku – učitelku, že musíme zůstat doma. Hle-
dali jsme připravené vánoční dárky a hráli si s nimi. Měl jsem tehdy
obrovskou radost, když jsem našel plechové letadlo na setrvačník,
které pro mě rodiče koupili. Zmiňovaný šok nastal v okamžiku, kdy
jsem pak na Štědrý večer ono letadlo pod stromečkem nenašel. Začal
sem se tedy nenápadně vyptávat, jak je to s hračkou, o kterou jsem
Ježíškovi psal a naštěstí se ukázalo, že rodiče dárek nedali jinému,
méně zvědavému dítěti, ale že na něj jen zapomněli.

Jaroslav Foldyna
náměstek hejtmana 

Musím předeslat, že Vánoce,
a tedy i dárky byly u nás doma
vždy velmi skromná záležitost.
Snad nejsilnější zážitek z dárku
jsem měl na Štědrý den, když
jsem pod stromečkem našel nové
lyže, červené „artisky”, a k tomu
bublifuk. Ten byl z Tuzexu, byl
to dárek z kategorie nedostup-
ných a vzpomínám si,  že jsem
tehdy, v těch sedmi osmi letech,
samou radostí málem omdlel.

Dnes jsou pro mne Vánoce
velký svátek. Velmi rád dávám
dárky a těší mě, když mohu ně-
komu udělat radost. V čase
Vánoc mam potřebu vzpome-
nout si na všechny známé a ne-
známé lidi, je to pro mě velký
a hluboký svátek. 

PhDr. Vlastimil Doležal
člen Rady

Ústeckého kraje
Vánoce považuji za nejkrás-

nější svátky v roce a pokaždé se
na ně moc těším.V naší rodině
tradičně píšeme o dárky Ježíš-
kovi a necháváme na něm, aby
posoudil, nakolik naše přání
vyslyší. A i když to nebyl dárek
v pravém slova smyslu, nejra-
ději vzpomínám na vánoce
v roce 1994, kdy jsme se na jed-
nom mosteckém sídlišti ujali
opuštěného štěněte s tím, že
mu seženeme nového pána
nebo najdeme místo v útulku.
Dopadlo to tak, že jsme si štěně
nechali. Dělá nám stále radost
i když dneska už je to dáma
v letech. 

V tomto předvánočním čase
jsme se rozhodli ukázat vám
představitele Ústeckého kraje
jak je neznáte. Požádali jsme
je o fotografie z dětských let a
pár slov o tom, jaký dárek jim
pod stromečkem udělal nej-
větší radost nebo je naopak
zklamal. Někteří z nich za-
vzpomínali na doby, kdy věřili
na Ježíška, jiní přispěli čer-
stvějšími zážitky...

Anketa s vůní jehličí...

MMiillíí  oobbããaannéé  ÚÚsstteecckkééhhoo  kkrraajjee,,
jjeenn  nnûûkkoolliikk  mmáálloo  ddnníí  nnááss  ddûûllíí  oodd  VVáánnoocc  aa kkoonnccee  lleettoo‰‰nnííhhoo  rrookkuu..

AAssii  ssee  sshhooddnneemmee,,  ÏÏee  tteenn  lleettoo‰‰nníí  uutteekkll  jjaakkoo  vvooddaa  --  aa zzáámmûûrrnnûû  ppoouuÏÏíívváámm
tteennttoo  ppfifiíímmûûrr,,  nneebbooÈÈ  pprráávvûû  vvooddaa,,  ppfifieessnnûûjjii  ppoovvooddeeÀÀ  zz ppfifieeddllooÀÀsskkééhhoo  rrookkuu,,
zz vveellkkéé  ããáássttii  oovvlliivvÀÀoovvaallaa  ÏÏiivvoott  mmnnoohhaa  zz nnááss..  VVûûfifiíímm,,  ÏÏee  ii ttii,,  kktteerr˘̆mm  vvooddaa
vvzzaallaa  kkuuss  ÏÏiivvoottaa,,  lleettooss  zzaasseeddnnoouu  kkee  ‰‰ttûûddrroovveeããeerrnníí  vveeããeefifiii  ssmmíífifieenníí,,  pprroottoo--
ÏÏee  vv nnáápprraavvûû  ppoovvooddÀÀoovv˘̆cchh  ‰‰kkoodd  ssee  ppooddaafifiiilloo  ppoossttoouuppiitt  hhooddnnûû  kkuuppfifieedduu..
PPfifieessttoo  oobbnnoovvaa  nneenníí  zzddaalleekkaa  uu kkoonnccee  aa mmnnoohhoo  sslliibbÛÛ  nneebbyylloo  ssppllnnûûnnoo......  JJáá
oossoobbnnûû  ddoo  nnoovvééhhoo  rrookkuu  vvssttuuppuujjii  ss ppfifieeddsseevvzzeettíímm  nneeddooppuussttiitt,,  aabbyy  nnáárrookkyy
oobbããaannÛÛ  nnaa‰‰eehhoo  kkrraajjee  zzaappaaddllyy  nnûûkkaamm  ppoodd  ssttÛÛll..

DDoovvoollttee  mmii,,  aabbyycchh  vváámm  vv‰‰eemm  ppooppfifiááll  ssppoolleeããnnûû  ssee
vv‰‰eemmii  ssvv˘̆mmii  kkoolleeggyy  --  zzaassttuuppiitteellii  ÚÚsstteecckkééhhoo  kkrraajjee  --  kklliiddnnéé
vváánnooããnníí  ssvvááttkkyy,,  ddoo  ddaall‰‰ííhhoo  rrookkuu  ppaakk  ppfifieeddeevv‰‰íímm  zzddrraavvíí
aa ttaakkéé  ppoofifiááddnn˘̆  kkuuss  ‰‰ttûûssttíí,,  pprroottooÏÏee  bbeezz  ttééttoo  kkoomm--
bbiinnaaccee  ssee  vv ÏÏiivvoottûû  nniikkddoo  zz nnááss  nneeoobbeejjddee..  OOssoobbnnûû
ssii  ppfifieejjii,,  aabbyy  ssee  kkaaÏÏdd˘̆  zz vvááss  ccííttiill  vv ÚÚsstteecckkéémm
kkrraajjii  ddoommaa  sstteejjnnûû  jjaakkoo  jjáá  aa ddoouuffáámm,,  ÏÏee  vv ppfifiíí‰‰ttíímm
rrooccee,,  kkddyy  ÚÚsstteecckk˘̆  kkrraajj  zzaavvrr‰‰íí  ssvvéé  pprrvvnníí  ããttyyfifiii
rrookkyy  ÏÏiivvoottaa  aa bbuuddee  jjee  ppfifieedd  vvoollbbaammii  bbiillaannccoovvaatt,,
bbuuddeemmee  mmooccii  ssppoolleeããnnûû  kkoonnssttaattoovvaatt,,  ÏÏee  ssee  ppfifieeccee
jjeennoomm  sspprráávvaa  vvûûccíí  vveefifieejjnn˘̆cchh  kk vvaa‰‰iimm  ddoommoovvÛÛmm
ppfifiiibbllííÏÏiillaa..  

IInngg..  JJiififiíí  ··uullcc
aa zzaassttuuppiitteelléé  ÚÚsstteecckkééhhoo  kkrraajjee


